
U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N

Protokoll (2022/18847) fra ekstraordinært møte i Arbeidsmiljøutvalget 28.08.2023. Møtet ble 

holdt i Museplassen 1 og varte fra kl. 08.00-08.45.   

Til stede fra Arbeidsmiljøutvalget: 

Forfall: 

tillitsvalgt Parat Linda Emdal, rektor Margareth Hagen, HR-direktør Sonja Irene Dyrkorn, 

tillitsvalgt Forskerforbundet Helge Holgersen 

universitetets hovedverneombud June Vibecke Knudtsen Indrevik (nestleder), 

universitetsdirektør Tore Tungodden, eiendomsdirektør Kjartan Nesset, dekan Jan Erik 

Askildsen (settevara), tillitsvalgt Akademikerne Kristian Carlos Botnen (vara), tillitsvalgt 

NTL Jørgen Melve, kontorsjef Bente Nilsen Hordvik, seniorrådgiver Bente-Lise P. Lillebø, 

student Lars Jacob Ruland Jacobsen, studentombud Karsten Olav Aarestrup 

Fra administrasjonen: 

seniorrådgiver Runa Jakhelln, seniorrådgiver Steinar Vestad (sak 40/23), underdirektør 

Helge Rekve (sak 40/23) 



U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N

Godkjenning og innkalling av saksliste. 

Innkalling og saksliste ble godkjent 

40/23 Revisjon av Masterplan for areal 

Eiendomsdirektør Kjartan Nesset redegjorde for saken. Revisjon av Masterplan for areal skal 

behandles i universitetsstyret 14. september.  

Sak.nr. 2017/11668  

Kommentar: 

• Ambisjonsnivået i utkast til revidert Masterplan for areal er et resultat av behandling ved 
fakultetene og universitetsstyret. Tidsrammen er ambisiøs. I planen fremgår det uten tvil at 

bygg prioriteres over stilinger. Situasjonen er prekær, om det ikke gjøres noe med byggene 

er det kritisk for den faglige virksomheten.

• Ambisjonsnivå og tidsplan har også et arbeidsmiljøaspekt: Vi vil få færre ansatte til å 
gjøre jobben, og dette kan skape en tøffere situasjon for både vitenskapelige og 
administrative ansatte. Det er viktig å se på sammenhengen med internfinansiering mtp 
tidsplan.

• Stadig flere bygg får hovedvekt av arbeidsplasser i kontorlandskap. Det er viktig at det 
gjennomføres evalueringer av effekten av dette, og at UiB følger opp erfaringer vi får.

• Det skal gjennomføres evaluering av Alrek helseklynge i løpet av høsten, og av 
Nygårdsgaten 5 på vårparten.

• UiB ønsker ansatte til stede på campus. 

• Brosjyren Brukermedvirkning i byggesaker er revidert og blir et viktig verktøy for 
medvirkning av ansatte, verneombud og tillitvalgte i byggeprosesser.
• Det må fremkomme tydelig at UiBs bygg skal være universelt utformet for ansatte, 
studenter og for byen.

• En klimanøytral eiendomsportefølje har en økonomisk side, men vil kunne gi besparelser. 
Drøftingssak:

AMU drøftet saken, og ber om å få evaluering av Alrek helseklynge til behandling snarlig. 

Eventuelt 

Ingen saker meldt. 
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